

Møde den: 09.08.2016
1443-134
VEST båndmøde

DAGSORDEN

Deltagere: Lisette Prins (HE/ordfører), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Christine Teglborg (AU UDD), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Afbud: Michael Mejlgaard Udby (BSS)

Gæster:

Gitte Pedersen Viftrup medvirker under pkt. 1.

Gitte Stavvad medvirker under pkt. 3 (ca. 10:30)

Dato: 14-07-2016

Ref: EHL

Side 1/4

| Punkt 1 | Status: fremdrift 2.0 |
|----------------|---|
| Beskrivelse | Alle Nyt fra fakulteterne og FA. |
| Referat | Statuspapir til UFU rundsendt af Gitte Viftrup: Ingen kommentarer. Ansøgning om kursusmidler er nu medtaget. Der er ikke sket nyt hen over sommerferien. |

| Punkt 2 | Status: Handlingsplaner/indsatser 2016 |
|----------------|--|
| Beskrivelse | v/Lisette Vi kaster et blik på de handlingsplaner, som vi udarbejdede i vinters, for at være ajour med udviklingsarbejdet forud for Uddannelsesudvalgs-mødet den 6. september. Bilag: Notat ligger i mødemappen |
| Referat | Gennemgang af handlingsplaner er vi i god proces med det beskrevne. <ul style="list-style-type: none"> - Vi skal have skrevet noget ind om håndtering af FR II - Det skal være tydeligt at vi også har en række proaktive aktiviteter og ikke kun er til for de forsinkede studerende <p>Er vi stærke nok på punkt 1 om rekruttering:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er fokus på karrierespørgsmålet fra ledelse – fx gennem udarbejdelse af film. Der er ekstra midler at have til disse aktiviteter |

| | |
|-----------------------|--|
| <p>Punkt 3</p> | <p>Drøftelse: Forsinkelsesvejledning + møde med Uddannelsesudvalget 6. september</p> |
| <p>Beskrivelse</p> | <p>v/Lisette</p> <p>Procesplan for fastholdelsesvejledning drøftes mhp. at udarbejde bilag til UU-mødet. Derudover indhentes forslag til relevante og presserende diskussionspunkter, der skal bringes op i Uddannelsesudvalget.</p> <p>Særlige opmærksomhedsfelter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Inaktivitetsregler • Studieaktivitetsregler • Fælles initiativer <p>Procesplanen udvides med materiale fra forsinkelsesgruppen vedr. indhold, metode, ansvarsfordeling og brevttekster. Gruppen har deadline d. 24. august.</p> <p>Bilag: Udkast til procesplan findes i mødemappen</p> |
| <p>Referat</p> | <p>Hvad vil vi gerne:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fortælle hvad vi har gjort de seneste år - Hvor er vi? – vi understøtter gennemførelse og studieprogression - Vi er gode til at dele og udvikle sammen, arbejdsgrupper – virker som kvalitetssikring og effektiv udnyttelse af ressourcer <p>Besøg af Gitte Stavard:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gitte sender beskrivelse af dagsorden udkast - Forventningsafstemning: - Vores mulighed for at fortælle hvad der foregår - Vigtigt at vise vi er i gang med bevægelse - I forhold til projekter – kom gerne med ønsker, så nogle frø for kommende projekter - Hvordan griber vi de regler i forbindelse med FR II an. <p>Lav både sagsfremstilling og bilag (kun 1 bilag): pas på det ikke bliver for lang og gerne konkret. Det gør ikke noget at vi gentager noget i oplæg som vi har skrevet.</p> <p>Det er ikke en eksamen – se det som en mulighed</p> <p>Spørg evt. Julie Goodall – det gør Lisette</p> <p>Der er frist for aflevering den 18. august</p> |

| | |
|--|--|
| | <p>Jesper: udkast om historik Eva: konkrete udfordringer Lisette: visioner</p> <p>Frist: mandag den 16. kl. 12</p> <p>Sendes til Gitte V i stedet for Anne som har ferie</p> <p>Eftersendt fra Gitte Stavvad – fra dagsorden til UFU</p> <p>FRII – Administrativ implementering; VEST-båndet om vejledningsindsatsen (v/KT, 60 min) <i>Som udløber af nye regler om studiefremdrift er der igangsat en række opfølgende aktiviteter på vejledningsområdet. På mødet drøftes status med VEST-båndet med henblik på at forventningsafstemme om den videre retning på området.</i></p> |
|--|--|

| | |
|----------------|--|
| Punkt 4 | Drøftelse: Møde med udvidet kreds den 6. september |
| Beskrivelse | v/Lisette Tilrettelæggelse af dagsorden. |
| Referat | <p>Punkter til dagsorden</p> <p>Vest:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvad skal forum bruges til og hvem skal deltage? - informationsflow - Snitflader og samarbejdsflader - VEST orienterer om oplæg for UFU den 6. september <p>Lisette indkalder Ole og Jette med VEST dagsordenspunkter. Mødet foreslås forkortet til møde.</p> |

| | |
|----------------|---|
| Punkt 5 | Drøftelse: Plan for efterårets møder |
|----------------|---|

| | |
|-------------|--|
| Beskrivelse | v/Lisette <ul style="list-style-type: none"> • Nye punkter • Hvad har vi af løser ender? • Temaer for temamøde(r) |
| Referat | Opfølgning på handlingsplaner Hvordan formidler vi vores kvalitative viden Temamøde: <ul style="list-style-type: none"> - Udarbejdelse af årshjul Hvordan bruger vi data <ul style="list-style-type: none"> - Fx Gecko og kan det bruges til at effektivisere Digital vejledning? Besøg af SU |

| | |
|----------------|---------------|
| Punkt 6 | Evt. |
| Beskrivelse | Bordet rundt. |
| Referat | |

Kommende dagsordenspunkter:

Besøg af udvidet mødekreds (Gitte Pedersen, Ole Lidegaard og Jette Hammer)
Udlandsstipendium v/Mette Thorning

Kommende møder:

| Dato | Tid | Sted |
|------------|-------|---------------------|
| 26.08.2016 | 10-12 | 1611-121b (Lisette) |
| 06.09.2016 | 10-12 | 1443-313 (Anne) |

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.